
 

 

            

PROTOKOLL STYREMØTE 
Stange Jeger- og Fiskerforening  

Sted/dato: Styremøte, Temmen, mandag 27.06.22, kl. 18.00 - 21.10 

Deltakere: Marius Mickelson (møteleder), Andreas Mostue, Bjørg-Karin Ringen, Lene Renate 

Frydenlund, Siw Kr. Moen, Levi N. Tyriberget, Severin Larsen f.o.m. sak 22-41 og Anne 

Marthe Gjestvang. 

Forfall: Adrian Lien Larsson, Arne Hushagen, Trond Frydenlund og Sigbjørn Stensrud 

Referent: Anne Marthe Gjestvang 

 

Sak Sakstittel / -innhold Ansvar 

22-38 Godkjenning av innkalling og agenda 
Godkjent med enighet om å ta inn igjen på sakslista sak 22-22 
Hedemarkenkarusellen da det rett før møtestart var kommet en e-post 
som omhandler Hedemarkenkarusellen. 
 

 
Alle 

22-39 Protokoll fra forrige styremøte – til publisering 
Ikke behandlet i møtet, utsatt til neste styremøte. 
 

 
Alle 

22-12 Nøkkelregistrering 
Oppfølging fra de to siste styremøter: 
Registrering av foreningas nøkler, innleverte og utleverte 
 
*Status pr. 27.06.22: Utført.  
Evt. bytte til et nytt låsesystem. 
 

 
 
 
MM 
 
Alle/MM 

22-14 Innbruddsalarm  
Oppfølging fra forrige styremøte: 
Bytte kontaktpersoner for innbruddsalarm Verisure. Resette kode.  
Status 30.05.22: Er blitt utsatt pga. tidkrevende registrering i 
Brønnøysundregistrene, ovenstående gjelder fortsatt. 
Status pr. 27.06.22: Ikke utført.  
 

 
 
MM 
MM 
 
MM 

22-18 Møte elgbaneutvalget 
Oppfølging fra de to siste styremøter: 
*Status 30.05.22: Møtet er av diverse årsaker utsatt, travel agenda. 
Prøver å få til neste uke, onsdag 8.  juni kl. 18, Temmen.  
Innkalling sendes. 
Ref. anm.: Møtedato er endret av leder elgbaneutvalget: 20. juni. 
*Status 27.06.22: Misforståelse med ny møtedato, kun en person møtte 
opp. Møtet utsatt. 

 
 
 
ALL 
AMG 
AMo 
 
AMo 



 

 

  

22-20 Pris duer og patroner 
*Det var en avtale med Landrø, der vi måtte garantere at vi selger for 
avtalt pris med dem. Avtalen er ikke bindene for videre kjøp hos dem. 
*Prøver å ha et mindre utvalg av patroner enn tidligere.  
*Benytte varetellingssystem som pt. ligger ubrukt i Izettle.  
 

 
 
 
 
LNT 
 

22-40  Innkjøp lerduer 
Lerduer kjøpes inn i et større parti nå. 
 

 
SL 

22-41 Godtgjøring for frivillig arbeid 
Styrehonorar: leder 3500,-, øvrige styremedlemmer 1500,-
(årsmøtevedtak). 
Honorar jakt og fiskeoppsyn: 1000,- (tilbakebetales til SJFF fra RASA). 
Spørsmål om evt. kjøregodtgjørelse ved dugnad på «Skog og vann». 
 
Ved «Skog og vann» og andre ekstra inntektsbringende dugnader dekker 
foreninga reiseutgifter for sjåfør. Reiseutgifter dekkes ikke automatisk, 
reiseregning sendes kasserer dersom man ønsker reiseutgiftene dekket. 
 

 
Alle 
 
 
BKR 
 

22-21 SimWay skytesimulator 
Oppfølging fra de to siste styremøter: 
SimWay skytesimulator, patroner skulle skaffes, status ukjent, sjekkes. 
*Status 30.05.22: I Arnes fravær utsettes saken. 
 
*Status pr. 27.06.22: Videre utsatt. Andreas tar over saken. 
*Laserskyting: Har mottatt forespørsel om å ha stand med laserskyting på 
De nordiske jakt- og fiskedager 11.- 14. august. Inngang og parkering 
dekkes for vaktene av NJFF. 
Sjekk av laserelgbana, om den fungerer. 
 

 
 
AH 
 
 
AMo 
 
 
 
AMo 

22-24 Mandags/onsdagstreffen 
Oppfølging fra de to siste styremøter: 
Ola Herstad dro i gang Onsdagstreffen i mai, men etter nesten to 
måneder med dårlig oppmøte har han besluttet at siste Onsdagstreff var 
22. juni. 
 

 
 
 
 

22-25 Aktivitet med tilskudd fra NJFF via søknadsportalen  
*Status pr. 27.06.22: 
*Familiedag i samarbeid med flere foreninger sør i Stange, avholdes på 
badeplassen Bergsjøen. Lene Renate er involvert. 
*Publisering når opplegg er klart. 
 

 
 
 
LRF 
AMG 

22-26 Samarbeidsavtale mellom Stange Almenning og SJFF 
Oppfølging fra forrige styremøte: 
*Status 30.05.22: SA er blitt kontaktet for møte, avventer svar fra SA for 
møtetidspunkt. 
*Status pr. 27.06.22: Marius purrer på GN i SA på samarbeidsmøtet. 
 

 
 
 
 
MM 

22-28 Min forening 
Oppfølging fra forrige styremøte: 

 
 



 

 

«Min forening» ministrategi seminar – lage god foreningsdrift – 
samarbeidsform. 
Status 30.05.22: ble ikke noe seminar pga. for få påmeldte 
styremedlemmer. Todelt diskusjon tas opp i neste styremøte. 
*Status pr. 27.06.22: Ikke behandlet i kveldens møte. Utsatt til senere 
styremøte der flere styremedlemmer er til stede. 
 

 
 
 
 
 
Alle 

22-29 Utleieansvarlige 
Oppfølging fra styremøte 10.01.2022 Sak 8:  
*Status 30.05.22: Utleieansvarlige: videreføring til annen beskjed 
kommer. 
*Status pr. 27.06.22: Siw Kr. blir ny utleieansvarlig for kanoene. 
 

 
 
 
 
SKM 

22-30 Kiosk – kjøkken 
Ansvar, innkjøp og drift: Tas opp igjen når flere styremedlemmer er til 
stede. 
Vask av klubbhus: Adrian har kontakt med mulig interessert person. 
*Status pr. 27.06.22: Alle har øyne og ører åpne for å skaffe ansvarlige. 
 

 
 
Alle 
ALL 
Alle 
 

22-31 Lysjøsætra  
Status 30.05.22: Marius kontakter GN. i SA. 
*Status pr. 27.06.22: Samme status som styremøte 30. mai, se over. MM 
ringer i morgen 28. juni. 
 

 
MM 
 
MM 28.06.22 

22-32 Status skytebaner 
Oppfølging fra styremøte 11.12.2021 Sak 10: 
 
*Status pr. 27.06.22: 
Minielgbana ble ferdigmontert og prøvekjørt 22. juni. 
Frode Strandlie kontaktes for påfyll av masse. 
Status 30.05.22: 
*Langholdet er et påbegynt prosjekt som ikke er fullført, ikke i drift. 
Beltemaskin må trolig leies for oppfylling.  
Nytt sikkerhetsmerke er under vegs.  
Jaktfeltløype (og figurjaktløype) skal gjennomgås. 
 

 
 
 
 
 
MM 

22-42 Skyteskiver langhold riflebana 
Elektroniske skyteskiver: Ca. kr. 50 000 pr. skive inkl. all elektronikk m/ 
solcelle, wifi, osv. Wifi forstyrrer ikke løpende elg. 
Videre sjekk av system for evt. kjøp. 
 

 
AMo 
 
AMo 
 

22-33 Informasjon fra utvalgene 
 
Barn og unge 
Status 30.05.22: 
Oppfølging fra forrige styremøte: 
*Rekrutering er vesentlig, fokus på barn og ungdomsgruppe er trolig 
rekrutterende. Uformelle treff, ikke nødvendig vis JOFS. 
Trekke inn folk til å få hjelp er utvalgsleders ansvar. Andre utvalgsledere 
kan òg spørres om å bistå. 
 

Utv.ledere 
 
 
 
 
 
 
 
LRF 
 



 

 

Status 27.06.22: 
*Familedag m/ andre foreninger. SJFF skal ha fiskekonkurranse og varme 
griller på dette arrangementet 14. august. 
*Andre arrangementer «på stedet hvil»: *Laser skyting *Lek og moro i 
skogen 
*Evt. kontakte Vang JFF og ansatt i NJFF-Hedmark Marius Hassve. 
 
Elgbaneutvalget 
Blinker er kommet.  
Løpende er ordnet. 
Skivetrekken må beises.  
Minielg er montert av Thomas Eisar. 
 
Lerdueutvalget 
Lerduer er bestilt. Kjøpe noe kal 20- patroner når andre patroner skal 
hentes. 
Sportingbane: Brukt utstyr med kortanlegg og høytalere; -ikke gjort noe 
mer med dette. Ligger i budsjett. Ca. 10 000 ved evt. kjøp. 
 
Hundeutvalget 
*Stjernebeita. Det har vært befaring med Stange Almenning, Nord-Odal 
kommune. 
Området er regulert til hundetrening, sedvane må man forholde seg til. 
RASA har sendt en henvendelse til involverte kommuner. 
Nye metallplater med informasjon skal opp.  
Utedo er laget, skal plasseres utenfor gjerde. 
Gjerde skal utbedres med fendere. 
To nyhetssaker om Stjernebeita, åpent fra 1. juli, og dugnadssak. 
Trenger dugnadsfolk søndag kl. 16. si fra til Siw Kr. 
Leiepris pt. kr. 100 medlem og 150 ikke-medlem 
Gjennomgang/oppdatering av info om Stjernebeita på Inatur vhj. AGW 
*Kanoer: Siw Kr. ny kontaktperson. 
*Vellykket hundetrening for damer er gjennomført, planer med Bjørg-
Karin. 
*Sportrening evt. miljøtrening oppstart etter ferien. 
*Ettersøkshunder på villsvin kan det bli behov for. En litt annen form for 
ettersøk enn annet type vilt. 
*Kjempebehov for ettersøksring i hovedsak på rådyr, mange 
henvendelser om godkjent ettersøkshund. Trening av ettersøkshund er 
viktig selv om ekvipasjen er godkjent, dette må holdes varmt. 
 
Kvinneutvalget 
*Gjeddefiske som ble gjennomført i mai, ca. 15 stk. møtte opp. Skulle 
gjerne hatt mer samarbeid med fiskeutvalget på arrangementet.  
*Duejakt for damer, fellesarrangement med flere kvinneutvalg, er i god 
rute.  
Må samordne jaktterreng i forhold til introjakt med Severin siden 
arrangementene faller på samme dato. Severin har avtale på jaktterreng. 
*Grasandjakt i Ottsjøen. Evt. åpent arrangement også for menn. 
*Rådyrjakt i november. Avtale på jaktterreng er klart. 
 

 
 
LRF 
 
LRF 
 
LRF 
 
 
AMo 
AMo 
AMo 
TE/AMo 
 
 
SL 
 
 
 
 
 
SKM 
 
 
 
 
 
 
AMG 
 
 
SKM 
SKM 
 
 
SKM 
 
 
SKM 
 
 
 
 
 
 
BKR 
 
 
BKR/SL 
BKR 
BKR 

22-34 Økonomisk status  



 

 

Marius og Levi i felles regnskapsmøte. 
Halvårsregnskap legges fram etter ferien.  
 

MM/LNT 
LNT 
 

22-35 Refinansiering lån grunne 
Oppfølging av årsmøtevedtak. 
*Status 30.05.22: Møte er avtalt med banken. 
*Status pr. 27.06.22: Ikke omtalt i møtet, utsatt til neste møte. 
 

 
 
MM/LNT 
MM/LNT 

22-37  Leder driftsutvalg 
Oppfølging av vedtak fra ekstraordinært årsmøte samt forrige styremøte. 
*Status 30.05.22: ble utsatt i forrige styremøte 
*Status pr. 27.06.22: Fortsetter å tenke på dette, er det noen aktuelle??  

 
 
Alle 
Alle 
 

22-43 TreffData/Leirdue.net 
Påmelding/resultatservice med datasystemene TreffData og evt. 
Leirdue.net:  
*Status pr. 27.06.22: Ikke behandlet i møtet. Utsatt til neste styremøte. 
 

 
 
 
 

22-44 Innkjøp ryddesag 
Oppfølging fra forrige styremøte (hentet fra avsluttet sak 22-23 
Klubbmesterskap 25. juni): 
Innkjøp ryddesag 
*Status pr. 27.06.22: Sigbjørn jobber med saken 
 

 
 
 
SS 
SS 

22-22 Hedemarkenkarusellen 
Mottatt e-post fra Svein Arve Pedersen rett før møtestart, saken ble 
derfor tatt inn igjen på sakslista. Saken ble ikke behandlet pga. mange 
saker denne kvelden, utsatt til neste styremøte. 
E-post sendes ut til styremedlemmene. 
 

 
 
 
Alle 
AMG 

22-45 Eventuelt  
Neste møte: 8. aug. kl. 18, uke 32.  
Første mandag i mnd. ble ikke valgt da det ble antatt at det var mer 
ferieavvikling i uke 31 enn uke 32. 
 

 
Alle 
 
 

 
 

 


